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Protokół Nr 18/2012 

 

z Sesji Rady Gminy w Nowym Korczynie, która odbyła się w dniu 27 stycznia 2012r. w sali 

narad Urzędu Gminy przy ul. Buskiej.  

 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy  Paweł Kulik.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 14 radnych Rady Gminy Wójt Paweł Zagaja, Skarbnik Gminy 

Joanna Parlak,  Sekretarz Gminy Józef Boduszek, radny powiatowy Krzysztof Wojtaś, 

Dyrektor BOSzS Izabela Błaszczyk- Pałys, Kierownik GOPS Sławomir Wawrzeniec, 

Kierownik GOK Bogumiła Zawada, Dyrektorzy szkół z terenu Gminy Nowy Korczyn: 

Barbara Karnawalska, Bogusława Ziętara, Joanna Chaczyk, Kierownik Referatu 

Infrastruktury Stefan Majcher, sołtysi oraz mieszkańcy. 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
15

, a zakończono o godz. 14
20

.  

 

Porządek obrad: 

1.    Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.    Przyjęcie porządku obrad. 

3.    Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

4.    Informacja Wójta z działalności w okresie między Sesjami. 

5.    Interpelacje radnych. 

6.    Podjęcie uchwał w sprawie: 

a.   w sprawie udziału w utworzeniu przez  Organizację Turystyczną „ Szlak 

Jagielloński”  w ramach Międzynarodowego Parku Turystyczno-Kulturowego ”Via 

Jagiellonica” Parku Osad Gościnnych w Nowym Korczynie i zarządzania nim. 

b. Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2012- 2022,  

c. uchwalenia budżetu Gminy Nowy Korczyn na 2012 rok,  

d. uchwalenia Statutu Gminy Nowy Korczyn,  

e. przyjęcia planu pracy Rady Gminy Nowy Korczyn i komisji stałych Rady Gminy na 

2012r.  

f. zawarcia porozumienia międzygminnego w zakresie obsługi informatycznej  

g. zmiany uchwały Nr XVI/92/2009 Rady Gminy w Nowym Korczynie z dnia 11 marca 

2008 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/141/2006  z dnia 7 marca 2006r. w 

sprawie uchwalenia Regulaminu czystości i porządku na terenie gminy Nowy 

Korczyn,  

h. zmiany uchwały Nr XXVII/148/2009 Rady Gminy w Nowym Korczynie z dnia 20 

lutego 2009r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/141/2006  z dnia 7 marca 2006r. 

w sprawie uchwalenia Regulaminu czystości i porządku na terenie gminy Nowy 

Korczyn,  

i. zmieniająca Uchwałę Rady Gminy w Nowym Korczynie Nr XXXV/153/2006 z dnia 

26 lipca 2006r. w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków w 

gminie Nowy Korczyn,  
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j. zmieniającą uchwałę Nr XV/101/2011 z dnia 25 listopada 2011 Rady Gminy w 

Nowym Korczynie w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w drodze 

przetargu, 

k.  zatwierdzenia „Gminnego programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków 

gminy Nowy Korczyn na lata 2012- 2015”,  

l. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości komunalnej w drodze przetargu, 

m. likwidacji Biura Obsługi Szkół Samorządowych w Nowym Korczynie, 

n. zmieniającą uchwałę Rady Gminy w Nowym Korczynie Nr XII/69/2007 z dnia 

31 października 2007r. w sprawie przystąpienia Gminy Nowy Korczyn 

do Stowarzyszenia ¨G5 ¨ działającego jako Lokalna Grupa Działania. 

7.   Odpowiedzi na interpelacje. 

8.    Zapytania i wolne wnioski. 

9.    Zamknięcie obrad Sesji. 

 

Ad. 1.  

Przewodniczący RG  Paweł Kulik  powitał zebranych i o godzinie 9
15

 otwarł obrady  sesji, 

oświadczając, że ustawowy skład naszej Rady Gminy wynosi 15 radnych, a bezwzględną 

większość stanowi 8 radnych, zgodnie z listą obecności aktualnie na sali znajduje się 

14 radnych, co stanowi kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

 

Ad. 2. 

Zanim przystąpiono do przyjęcia porządku obrad  pan Przewodniczący RG wyjaśnił, że na 

wspólnym posiedzeniu wszystkich omawiany był jeszcze jeden projekt uchwały i stąd 

zasadne jest wprowadzenie do porządku obrad  dodatkowego punktu 6n „Rozpatrzenie 

projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy w Nowym Korczynie Nr XII/69/2007 

z dnia 31 października 2007r. w sprawie przystąpienia Gminy Nowy Korczyn do 

Stowarzyszenia G5 działającego jako Lokalna Grupa Działania”. Następnie poddał pod jawne 

głosowanie proponowaną poprawkę do porządku obrad, w którym za było 14 radnych, nikt 

nie wyraził sprzeciwu i nikt nie wstrzymał się od głosu.  

Pan Przewodniczący RG poddał pod jawne głosowanie cały porządek obrad, w którym 

za było 14 radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym 

p. Przewodniczący RG stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

Następnie Przewodniczący RG poddał pod głosowanie jawne protokoły poprzednich sesji 

RG, w  którym: za – było 14 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu, nikt nie wyraził 

sprzeciwu, po czym stwierdził, że protokoły z poprzednich sesji zostały przyjęte jednogłośnie. 

 

Ad. 4.  

Pan Wójt Paweł Zagaja przedstawił sprawozdanie z działalności między sesjami: 

1. Wystąpiono do Powiatowego Zarządu Dróg w Busku- Zdroju i Starostwa 

Powiatowego z prośbą o remont drogi Piasek Wielki- Rzegocin- Górnowola 

na odcinku Piasek – Rzegocin. 
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2. Złożono wniosek w ramach małych projektów do PROW na budowę placu zabaw 

w Piasku Wielkim, środki ze sprzedaży drzew w tej miejscowości w wysokości ok. 

10tys. zł przeznaczono na wkład własny na to przedsięwzięcie. Obecnie trwa jego 

weryfikacja pod względem merytorycznym w Urzędzie Marszałkowskim.  

3. Trwa procedura przetargowa na wykonie dokumentacji projektowej 

na rewitalizację miejscowości Nowy Korczyn, do przetargu przystąpiło 9 firm. 

Termin wykonania dokumentacji jest wyznaczony na 31 maja 2012r.  

4. Została rozliczona inwestycja pn. „Przebudowa drogi gminnej Winiary- 

Czarkowy”. 

5. Zlecono w porozumieniu ze Świętokrzyskim Zarządem Dróg Wojewódzkich 

w Kielcach aktualizację projektu na przebudowę drogi wojewódzkiej relacji 

Strożyska- Wiślica w miejscowości Strożyska, by po wyasygnowaniu środków 

przez Zarząd Województwa nastąpiła przebudowa tego odcinka.  

6. Urząd Marszałkowski zakończył weryfikację wniosku, który był realizowany 

w Pawłowie- remont świetlicy wiejskiej.  

7. Zakończono remont kotłowni w Gminnym Ośrodku Kultury w Nowym Korczynie.  

8. Złożono do Rady Pamięci Walk i Męczeństwa wniosek o dofinansowanie remontu 

pomnika w Czarkowach o łącznej wartości 172tys. zł. 

9. Zgodnie z uchwałą Rady Gminy podano do publicznej wiadomości wykaz 

nieruchomości w Brzostkowie i Strożyskach przeznaczonych do sprzedaży.  

10. W wyniku przetargu nieograniczonego został wyłoniony dostawca paliwa 

do samochodów Urzędu Gminy i strażackich, z którym podpisano umowę i jest 

nim Baza Magazynowa „Wisełka” w Brzostkowie.  

11. Inwestor Polska Grupa Biogazowa rozpoczął sporządzanie raportu oddziaływania 

na środowisko biogazowi, która ma powstać  na terenie Gminy Nowy Korczyn 

w miejscowości Piasek Wielki.    

12. Ogłoszono konkurs ofert na prace urbanistyczne, na który wpłynęły dwie oferty.  

13. Odbywają się kontrole podmiotów gospodarczych pod kątem powierzchni 

zajętych  pod działalność. Kontrolą objęte zostaną wszystkie podmioty z terenu 

Gminy Nowy Korczyn.  

14. Wystąpiono do Instytutu Meteorologii o umieszenie słupka mierzącego poziom 

wody w rzece Wiśle, jednakże otrzymano negatywną odpowiedź.  

15. Trwa komunalizacja nieruchomości gminnych, której celem jest uregulowanie ich 

stanu prawnego i zajmuje się tym pan Wojtaś z panią Żelazną.   

Ad. 5. 

W punkcie tym interpelacje zgłosili:  

 

Pan radny Władysław Trela  poprosił o uregulowanie stanu prawnego budynku po dawnej 

mleczarni w  Strożyskach, który niszczeje.  

 

Pani radna Teresa Krupska: 

1. zapytała czy możliwe jest podawanie do publicznej wiadomości w zakładce Przetargi 

firm, które są wyłonione w postępowaniu przetargowym. 

2. zapytała za jaką kwotę sprzedano autobusy szkolne.  
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3. ponowiła prośbę o umieszczanie w sprawozdaniach w Biuletynie Gminnym nazwisk 

radnych zgłaszających interpelacje.  

 

Pan radny Artur Gruchała poprosił w imieniu mieszkańców Czarków o umieszczenie 

na niebezpiecznym zakręcie koło pana Masłowskiego lustra przy drodze powiatowej.   

 

Pani wiceprzewodnicząca RG Kazimiera Gołdyn zapytała czy w związku z przejściem 

pracowników ZGK do budynku Urzędu Gminy możliwe będzie organizowanie zebrań 

wiejskich sołectwa Grotniki Duże w dawnej siedzibie ZGK.  

  

Ad. 6a.  

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że Gmina Nowy Korczyn współpracuje z Organizacją 

Turystyczną Szlak Jagielloński i w związku z  tym pojawiła się propozycja by uregulować 

w jakiś sposób ruch turystyczny i jego obsługę. Organizacja zaproponowała, by w Nowym 

Korczynie powstała Izba Pamięci, w której znajdowałyby się figury z postaciami szczególnie 

związanymi z miejscowością. Dodał, że zarówno w jej powstaniu jak i utrzymaniu 

pomagałaby Organizacja.  

 

Pan Wójt dodał, że przedsięwzięcie to zostanie zrealizowane o ile Organizacji uda się 

pozyskać środki z Programu dla Polski Wschodniej. Zwrócił uwagę, że również i Gmina 

będzie musiała partycypować w kosztach.  

 

Pan Przewodniczący dodał, że  w pierwszej kolejności Organizacja zajmie się obsługą ruchu 

turystycznego poprzez przeszkolenie i zatrudnienie przewodnika, a w kolejnych latach 

powstanie atrakcji turystycznej w postaci wspomnianej Izby Pamięci.   

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie w sprawie udziału w utworzeniu 

przez  Organizację Turystyczną „ Szlak Jagielloński”  w ramach Międzynarodowego Parku 

Turystyczno-Kulturowego ”Via Jagiellonica” Parku Osad Gościnnych w Nowym Korczynie 

i zarządzania nim, w  którym za było 14 radnych, nikt się nie wstrzymał od głosu i nikt nie 

wyraził sprzeciwu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 6b.  

Pan Skarbnik wyjaśniła, że w przedmiotowym projekcie uchwały zawarte są 

podstawowe wielkości, które przyjmowane są do budżetu Gminy i tak dochody 

przedstawione są w wysokości 20 173 439zł, natomiast wydatki w wysokości 20 831 439zł. 

Ponadto wykazana jest także kwota rat z tytułu spłaty kredytów, kwota długów na koniec 

2012roku jak również procent zadłużenia w stosunku do planowanych dochodów. 

Poinformowała, że w załączniku nr 3 do tej uchwały jest wykaz przedsięwzięć wieloletnich 

inwestycyjnych jak i związanych z bieżącym funkcjonowaniem jednostek na terenie Gminy 

Nowy Korczyn. Dodała, że pozycje te szczegółowo były omawiane na posiedzeniu komisji 

stałych Rady Gminy.  

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy na lata 2012-2022, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego projektu 

uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 13 radnych, nikt nie był 

przeciwko, jeden radny wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej 

uchwały został przyjęty przy jednym głosie wstrzymującym się. 
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Ad. 6c. 

Pan Wójt poinformował, że  w przedstawionym projekcie uchwały budżetowej 

dochody ustalono w wysokości 20 173 439zł, w tym dochody bieżące 16 365 164zł 

i majątkowe 3 808 275zł. Natomiast wydatki zaplanowano w kwocie 20 831 439zł, w tym 

wydatki bieżące 16 309 763,75zł i majątkowe 4 521 675,25zł. Budżet zamknął się deficytem 

w wysokości 658 000zł, który zostanie pokryty pożyczką w kwocie 334 000 oraz z wolnych 

środków w wysokości 324 000zł. W roku 2012 planuje się spłatę kredytów w wysokości 

1 290 324zł. Planowane przychody stanowią kwotę 1 948 324zł, w tym 1 000 000zł kredyty 

i pożyczki oraz 948 324zł wolne środki. Dług na koniec roku 2012 wyniesie kwotę 

9 884 166zł (w tym dług spłacany wydatkami 1 019 558zł), co stanowi 49% w stosunku do 

planowanych dochodów. Na początek roku dług wynosił 10 290 366zł, tj. 54,04%. 

Następnie zwrócił uwagę, że wydatki na oświatę w kwocie 6 200 236zł (dział 801 

i 854) stanowią  38,02% wydatków bieżących ogółem, a subwencja oświatowa stanowi kwotę 

4 166 038zł,  zatem gmina z własnych dochodów pokrywa 2 034 198zł. Również znaczna 

kwota jest przeznaczona na pomoc społeczną. Jest to kwota 4 200 826zł, przy dotacji z 

budżetu państwa na te zadania w kwocie ok. 2mln zł. 

Pan Wójt zwrócił uwagę, że planowane dochody podatkowe pobierane przez gminę na 

2012r. wynoszą 1 597 650zł, w tym od nieruchomości 840 000zł, rolny 667 600zł, leśny 

20 600zł, od środków transportowych 54 430zł. Ponadto do budżetu wpływają udziały 

w podatku dochodowym  od osób fizycznych – 1 206 654zł, podatek od spadków i darowizn 

15 000zł, podatek od czynności cywilnoprawnych -50 000zł, podatek od działalności 

gospodarczej osób fizycznych opłacany w formie karty podatkowej – 7 000zł. 

Na zakończenie pan Wójt zaapelował do radnych o podjęcie przedmiotowej uchwały 

w przedstawionym brzmieniu. Podkreślił, że zawiera ona realne dochody.  

 

Pani radna Teresa Krupska poprosiła o przedstawienie zestawienia wydatków na 

oświatę z podziałem na poszczególne szkoły.    

 

Z uwagi na konieczność dostarczenia odpowiednich dokumentów pan Przewodniczący 

zarządził 10 minut przerwy.    

 

Po przerwie pani Skarbnik poinformowała, że dla Samorządowego Gimnazjum plan 

ustalony jest na poziomie 1 762 626zł, a subwencja 1 500 000zł, zatem Gmina dopłaca ok. 

262tys. zł, dla Szkoły Podstawowej w Nowym Korczynie subwencja planowana jest 

w wysokości 1,6 mln, a wydatki 2 219 596zł, zatem Gmina dopłaca ponad 600tys. zł, dla 

Szkoły Podstawowej w Starym Korczynie kwota dotacji ok. 300tys. zł, wydatki 636 305 zł, 

dopłata w wysokości ok. 336tys. zł., dla Szkoły Podstawowej w Brzostkowie subwencja 

wyniesie ok. 600tys. zł, wydatki ogółem 1 247 876zł, zatem Gmina dopłaca ok. 647tys. zł.  

Dodatkowo dla BOSzS dotacja wynosi 200tys. zł,  a wydatki 563 352zł, stąd Gmina dopłaca 

ok. 363tys. zł. Dodał, ze w wydatki BOSzS wliczone są koszty dowozu uczniów do szkól 

z terenu Gminy Nowy Korczyn, które wynoszą 240 710zł.  
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Pani radna Teresa Krupska zwróciła uwagę, że w przetargu został wyłoniony 

przewoźnik, z którym podpisano umowę na 157tys. zł, zatem dlaczego wydatki  planowane są 

w wyższej kwocie.  

 

Pan Skarbnik wyjaśniła, że  w związku z wyrokiem sądu przywracającym pana 

Ryszarda Grudnia-  jednego  z kierowców do pracy zasadne było zabezpieczenie środków 

finansowych na jego wynagrodzenie jak i zakładowy fundusz świadczeń socjalnych. 

Dodatkowo w tym paragrafie zabezpieczone jest wynagrodzenia dla pani przeprowadzającej 

uczniów przez pasy.  Zwróciła uwagę, że zabezpieczone są również w ramach dowozu środki 

na ubezpieczenie autobusu będącego własnością Gminy i jego konserwację.   

 

Pan Wójt dodał, że po likwidacji szkoły w Ostrowcach koszty dowozu zwiększyłyby 

się w stosunku do tych 380tys. zł jakie były ponoszone przy dowozie uczniów własnym 

taborem do pół mln zł z racji konieczności zakupu bądź wynajmu dodatkowego autobusu. 

Zatem wyłonienie przewoźnika w drodze przetargu uchroniło Gminę od zwiększenia 

kosztów. Zwrócił uwagę, że był ogłaszany dwukrotnie przetarg na zbycie autobusu i nie 

wyłoniono nabywcy, dlatego też ze względu na konieczność przeprowadzenia gruntownego 

remontu dwa autobusy szkolne zostały ze złomowane. W związku z tym do budżetu gminy 

wpłynęło 14tys. zł (po 7tys. za każdy z  nich) i pozostały do zbycia jeszcze opony.     

 

Pani radna Teresa Krupska zapytała o przeznaczenie środków w wysokości 22tys. zł 

z paragrafu „Podróże służbowe krajowe”. 

Pani Skarbnik poinformowała, że w 2011r.  na delegacje przeznaczono 21tys. zł, 

natomiast w  projekcie na 2012r. zabezpieczone jest 22tys. zł. Środki te przeznaczana są na 

kaszty delegacji służbowych pracowników Urzędu Gminy, które obejmują zwrot kosztów 

za używanie samochodu prywatnego w celach służbowych, diety z tego tytułu, ryczałt 

za używanie samochodu własnego przez pana Wójta (limit 300km),  zwrot kosztów za podróż 

autobusem.     

 

Pani radna Teresa Krupska zapytała o środki zabezpieczone w paragrafie 92601 

Obiekty sportowe na wynagrodzenia osobowe pracowników.  

Pan Wójt wyjaśnił, że zgodnie z umową podpisaną z Urzędem Marszałkowskim  

po modernizacji stadionu konieczne jest utworzenia miejsca pracy i dlatego też jeden 

z pracowników Urzędu został przydzielony do tego obiektu sportowego, zatem konieczne 

było zabezpieczenie wynagrodzenia  dla niego. 

 

Pan radny Zbigniew Zawada zapytał jakie środki zostały zabezpieczone na kamień 

i kto będzie decydował o tym, które drogi będą remontowane. 

Pani Skarbnik poinformowała, że na dział 600 „Transport i łączność” przeznaczono 

671 900zł, w tym na drogi gminne 401 900zł i na usuwanie klęsk żywiołowych 270 000zł.  

Pan Wójt dodał, że kwota prawie pół miliona złotych przeznaczona zostanie nie tylko 

na uzupełnienie dróg kamieniem, ale także koszty sporządzenia projektów, inspektor nadzoru, 

bieżące utrzymanie dróg, uzupełnienie poboczy przy wykonanych nakładkach asfaltowych. 

Zwrócił uwagę, że zostało także zabezpieczone 200tys. zł na wkład własny do wniosku 
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złożonego do Wojewody Świętokrzyskiego  na usuwanie skutków powodzi wartości 1mln zł. 

Dodatkowo wystąpiono do Funduszu Spójności z wnioskiem wartości 700tys. zł również 

na remonty dróg powodziowych. Poinformował, że skosztorysowano na prawie 14mln. 

remonty dróg na trenie Gminy.  

 

Pani radna Teresa Krupska zapytała o wysokość wpływów ze sprzedaży mienia 

gminnego.  

Pani Skarbnik poinformowała, że w lutym w  sprawozdaniu będzie widoczne kwota 

wpływów z tego tytułu. Dodała, że do tego budżetu została przyjęta kwota 948 324zł wolnych 

środków, w  tym także pochodzące ze sprzedaży.  

 

Pan radny Zbigniew Zawada zapytał o inwestycje, które zostaną zakończone w tym 

roku. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w tym roku jedyną inwestycją, która zostanie zakończona 

będzie informatyzacja w ramach projektu „e- świętokrzyskie”, natomiast zostanie kilka 

rozpoczętych m.in. rozbudowa infrastruktury  informatycznej JST, rewitalizacja miejscowości 

gminnej Nowy Korczyn, uporządkowanie gospodarki ściekowej w Gminie Nowy Korczyn 

poprzez budowę przydomowych oczyszczalni ścieków, termomodernizacja SZOZ w Nowym 

Korczynie, kolektory słoneczne, budowa placu zabaw w Piasku Wielkim i w Nowym 

Korczynie, termomodernizacja SZOZ w Brzostkowie- etap I wymiana dachu.    

 

Pani Małgorzata Matusik zapytała czy tak wysokie dopłaty do subwencji oświatowych 

do Gimnazjum i Szkoły Podstawowej w Nowym Korczynie i Brzostkowie wynikają 

z podwyżek dla nauczycieli czy z zadań  inwestycyjnych.  

Pani Skarbnik wyjaśniła, że w kwocie dotacji do Gimnazjum w wysokości 200tys. zł 

są zabezpieczone środki zarówno na wygrodzenia dla nauczycieli z art. 30 Karty Nauczyciela 

jak również środki na zapłatę prac remontowych rozpoczętych  2011r., których termin 

płatności przeniesiony był na rok 2012, natomiast w przypadku Szkoły Podstawowej 

w Brzostkowie  zwiększona dotacja jest wynikiem zaleceń Sanepidu i związanymi z tym 

remontami ok. 100tys. zł.  

Pani Dyrektor Bogusława Ziętara wyjaśniła, że w planie finansowym szkoły, który 

obejmuje subwencję i środki własne gminy uwzględnione są także koszty związane 

z prowadzeniem oddziału „0”- 121tys. zł , punktu przedszkolnego -188tys. zł oraz stołówki 

szkolnej -  205tys. zł. Zatem po odliczeniu tych kosztów do samej szkoły dopłaca się 86tys. 

zł.  

Pan Przewodniczący RG dodał, że dopłaty do szkół głównie wynikają z zadań 

własnych Gminy, który nie wchodzą w skład subwencji oświatowej. Pan Wójt dodał, że w 

związku z ograniczonymi możliwościami finansowymi Gminy realizowane będę tylko te 

remonty, które wynikają z zaleceń Sanepidu.  

  

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie uchwalenia budżetu Gminy Nowy 

Korczyn na 2012 rok, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego projektu uchwały poddał 

go pod głosowanie jawne, w  którym za było 13 radnych, nikt nie był przeciwko, jeden radny 
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wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty 

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

 

Ad. 6d.   

Pan Sekretarz  poinformował, że obecnie obowiązujący statut Gminy uchwalony został przez 

Radę w 2002r. W tym czasie dokonało się bardzo wiele zmian w przepisach prawa jak 

i na terenie Gminy m.in. likwidacja Szkoły Podstawowej w Ostrowcach,  Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, filii szkoły w Piasku Wielkim. Dodał, że wszystkie te zmiany zostały 

wprowadzone do przedstawionego statutu, który składa się z 9 części: postanowienia ogólne, 

organizacja i tryb pracy Rady, zasady i tryb działania Komisji Rewizyjnej, organy 

wykonawcze, zasady i tryb przeprowadzania referendów, samorządowe jednostki 

pomocnicze- sołectwa, mienie komunalne i gospodarka finansowa Gminy, zasady dostępu 

do dokumentów i korzystania z  nich, postanowienia końcowe. Ponadto statut posiada 

6 załączników: wykaz sołectw w Gminie Nowy Korczyn,  mapa Gminy Nowy Korczyn, herb 

Gminy Nowy Korczyn, wykaz związków międzygminnych, wykaz jednostek 

organizacyjnych i wykaz Komisji stałych Rady Gminy.  

 

Pani radna Teresa Krupska zaproponowała, by §18 ust. 2 otrzymał brzmienie: 

„Przewodniczący powiadamia zakład pracy o wyrażeniu lub nie wyrażeniu zgody przez Radę 

na rozwiązanie stosunku pracy z radnym”.(było bez „lub nie wyrażeniu”) 

 

Przewodniczący RG poddał zgłoszoną poprawkę pod głosowanie jawne, w którym za było 14 

radnych, nikt nie wyraził sprzeciwu i nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że 

poprawka został przyjęta jednogłośnie.  

 

Pani radna Teresa Krupska zaproponowała, by §41 ust. 3 otrzymał brzmienie: 

„Jeżeli Rada nie postanowi inaczej wystąpienie radnego nie może przekroczyć 10 min” (było 

5min).  

 

Przewodniczący RG poddał zgłoszoną poprawkę pod głosowanie jawne, w którym za było 8 

radnych, przeciwko -6, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że poprawka 

została przyjęta większością głosów. 

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie uchwalenia Statutu Gminy Nowy 

Korczyn, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie jawne, w  którym za było 13radnych, 1 był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od 

głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty przy jednym 

głosie sprzeciwu. 

 

Ad. 6e. 

Pan Przewodniczący poinformował, że radni dyskutowali nad planami pracy na posiedzeniach 

poszczególnych komisji, natomiast plan pracy Rady Gminy został opracowany na wspólnym 

posiedzeniu wszystkich radnych.  
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Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy 

Nowy Korczyn i komisji stałych Rady Gminy na 2012r., ponieważ nie było uwag 

do przedmiotowego projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 14 

radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że 

projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6f.  

Pan Kierownik GOPS Sławomir Wawrzyniec wyjaśnił, że przedmiotowy projekt uchwały 

związany jest ze zmianą finansowania pracy informatyków rejonowych zatrudnionych w celu 

wspierania jednostek w zakresie obsługi i utrzymania systemu informatycznego 

w jednostkach pomocy społecznej.  Poinformował, że do tej pory Wojewoda zadanie 

to współfinansował  w ten sposób, że przekazywał środki do 14 jednostek z terenu 

województwa świętokrzyskiego, natomiast od 1 lutego Wojewoda będzie przekazywał środki 

finansowe do poszczególnych gmin. W związku  tym zachodzi potrzeba zawarcia 

porozumienia międzygminnego w celu zapewnienia dalszej obsługi systemu informatycznego 

w jednostkach organizacyjnych pomocy społecznej.  

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego w zakresie obsługi informatycznej, ponieważ nie było uwag 

do przedmiotowego projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 14 

radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że 

projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Pan Przewodniczący RG zarządził 10 min. przerwę w obradach.    

 

Ad. 6g. 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że kolejne trzy uchwały są wynikiem likwidacji Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Nowym Korczynie z dniem 1 stycznia 2012r. oraz przejęciem przez Gminę 

zadań dotychczas wykonywanych przez tę jednostkę. Zasadne zatem jest w obecnie 

obowiązujących uchwałach określenie „Zakład Gospodarki Komunalnej w  Nowym 

Korczynie” zastąpić „Gmina Nowy Korczyn”.  

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie zmiany uchwały Nr XVI/92/2009 

Rady Gminy w Nowym Korczynie z dnia 11 marca 2008 r. w sprawie zmiany uchwały 

Nr XXXII/141/2006  z dnia 7 marca 2006r. w sprawie uchwalenia Regulaminu czystości 

i porządku na terenie gminy Nowy Korczyn, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego 

projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 14 radnych, nikt nie 

był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6h. 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie zmiany uchwały 

Nr XXVII/148/2009 Rady Gminy w Nowym Korczynie z dnia 20 lutego 2009r. w sprawie 

zmiany uchwały Nr XXXII/141/2006  z dnia 7 marca 2006r. w sprawie uchwalenia 
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Regulaminu czystości i porządku na terenie gminy Nowy Korczyn, ponieważ nie było uwag 

do przedmiotowego projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 

14 radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że 

projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6i. 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w spawie zmieniająca Uchwałę Rady Gminy w 

Nowym Korczynie Nr XXXV/153/2006 z dnia 26 lipca 2006r. w sprawie regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków w gminie Nowy Korczyn, ponieważ nie było 

uwag do przedmiotowego projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za 

było 14 radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, 

że projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6j. 

Pan Przewodniczący RG zwrócił uwagę radnym na błąd pisarki jaki pojawił się w uchwale, 

w miejscu 5m
2  

winno być  150m
2
.  

 

Pan Kierownik Stefan Majcher wyjaśnił, że inwestor zainteresowany budową małej 

elektrowni zwrócił się z wnioskiem o wydzierżawienie mu dodatkowo 20a z działki o nr 

ewid. 1621 położonej za wałem  celem zapewnienia sobie dojazdu do tego obiektu. 

Dodatkowo z wnioskiem do pana Wójta wystąpił właściciel nauki jazdy o wydzierżawienie 

mu 150 m
2
 działki przy stadionie  o nr ewid. 1180/1 pod plac manewrowy.  Dodał, że na obie 

dzierżawy zostanie ogłoszony przetarg.  

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/101/2011 z dnia 

25 listopada 2011 Rady Gminy w Nowym Korczynie w sprawie wyrażenia zgody na 

dzierżawę nieruchomości w drodze przetargu, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego 

projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 14 radnych, nikt nie 

był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 6k.  

Pan Kierownik Stefan Majcher wyjaśnił, że „Gminny programu budowy przydomowych 

oczyszczalni ścieków gminy Nowy Korczyn na lata 2012- 2015” jest załącznikiem 

wymagalnym do wniosku aplikacyjnego o dofinansowanie tego przedsięwzięcia. Dodał, że 

określa on szczegółowe zasady budowy i przyznawania dofinansowania.  

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie  zatwierdzenia „Gminnego 

programu budowy przydomowych oczyszczalni ścieków gminy Nowy Korczyn na lata 2012- 

2015”, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego projektu uchwały poddał go pod 

głosowanie jawne, w  którym za było 14 radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie wstrzymał 

się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. 
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Ad. 6l. 

Pan Przewodniczący RG odczytał odpowiedzi różnych instytucji (ZOZ w Busku- Zdroju, 

Fundacja Wspierania Edukacji Młodzieży Wiejskiej, Starostwo Powiatowe w Busku- Zdroju), 

do których były skierowane pisma zachęcające do zagospodarowania budynku po szkole w 

Ostrowcach pod działalność pożytku publicznego, stanowią one załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Pan Wójt poinformował, że przedmiotowy projekt uchwały jest konsekwencją 

podjęcia uchwały  w sprawie likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Ostrowcach oraz 

zapobiegnięcia dalszemu jego niszczeniu.  

Dodał, że czynione były próby poszukiwania instytucji w zakresie opieki społecznej, 

opieki zdrowia oraz edukacji, które zechciałyby zaadoptować ten obiekt pod swoją 

działalność. W tym celu odbyły się spotkania m.in. z panią Elżbietą Bednarek, która prowadzi 

dom pomocy społecznej oraz centrum edukacji ustawicznej, jednakże stan techniczny 

budynku sprawił, że nie wykazała ona zainteresowania tym obiektem. Podobna sytuacja 

zaistniała z panią Krystyna Bijak, która prowadzi dom pomocy rodzinie. Zwrócił uwagę, że 

konieczny jest w nim generalny remont, wymiana instalacji, stolarki okiennej, szacunkowy 

koszt to ok. 200tys. zł.  

W związku z tym, by budynek ten nie niszczał i nie tracił na wartości zasadne byłoby 

rozpocząć procedurę przetargową na zbycie ten nieruchomości. Procedura ta sprawi, że 

informacja o chęci zbycia tego obiektu zostania podana do publicznej wiadomości, co ułatwi 

znalezienie potencjalnego nabywcy. 

Zapewnił, że w przypadku wyłonienia nabywcy na ten obiekt lokatorzy zamieszkujący 

w budynku szkoły (pani Jadwiga Kliś) będą mieli zapewniony lokal zastępczy, natomiast z 

córką pani Kliś zostanie rozwiązana umowa. Dodał, że z racji oszczędności budynek nie jest 

już ogrzewany i lokatorzy robią to na własny koszt.   

Zwrócił uwagę, że pan radny Czesław Zawada wnioskował o przygotowanie 

dla młodzieży boiska do gry w piłkę, gdyż dotychczas korzystali oni  ze szkolnego, 

a po wyłonieniu nabywcy nie będzie już takiej możliwości. W związku z tym zaadoptowana 

na ten cel zostanie inna działka gminna (na wprost szkoły ) o pow. 58a.   

 

Pani sołtys Krystyna Dybała poinformowała, że mieszkańcy Ostrowiec popierają chęć 

szukania nabywcy na ten budynek, gdyż w przeciwnym wypadku będzie on niszczał. 

Następnie wnioskowała o przekazanie części środków ze sprzedaży tego obiektu na remont 

istniejącego budynku remizy strażackiej.    

Pan Wójt wyjaśnił, że po znalezieniu nabywcy Gmina będzie musiała przygotować 

nowy lokal wyborczy w Ostrowcach i stąd z naturalnych względów będzie wykonany remont 

w budynku remizy.  

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości komunalnej w drodze przetargu, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego 

projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 14 radnych, nikt nie 

był przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 6 m.  

Pan Wójt wyjaśnił, że przedmiotowy projekt uchwały jest konsekwencją realizacji 

programu oszczędnościowego zmierzającego do poprawy sytuacji finansowej Gminy. 

Zapewnił, że w przypadku likwidacji Biura Obsługi Szkół Samorządowych zadania własne 

gminy związane z oświatą będą nadal realizowane i pracownicy będą nadal pracować. 

Podkreślił, że to przekształcenie nie będzie miało wpływu ani na dzieci, ani na rodziców ani 

na  nauczycieli, jedynie zmniejszą się koszty i poprawi się funkcjonowanie oświaty na terenie 

Gminy .  

Poinformował, że w wyniku przekształcenia organizacji funkcjonowania obsługi szkół 

dotychczasowi pracownicy tej jednostki budżetowej będą wykonywać swoją pracę 

w szkołach. Likwidacja planowana jest z dniem 31 sierpnia br., gdyż konieczne jest 

przekazanie majątku i zamknięcie ksiąg rachunkowych.  

 

Pan Przewodniczący RG dodał, że odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół z terenu 

Gminy Nowy Korczyn, na którym zostały wyjaśnione wszystkie wątpliwości w związku 

z przejściem BOSzS pod szkoły.    

 

Pani radna Teresa Krupska zapytała skąd będą oszczędności po likwidacji BOSzS, 

jeżeli pan Wójt zapewnia, że wszyscy pracownicy będą nadal pracować mimo że zadań 

ubywa.  

Pan Wójt wyjaśnił, że po likwidacji jednostki nie będzie dyrektora i pani Izabela 

Błaszczyk- Pałys pozostanie tylko na stanowisku nauczyciela oraz pani Halina Boduszek 

odejdzie na emeryturę. Podkreślił, że nie można mówić o ubywaniu zadań, gdyż realizowane 

są projekty unijne, które koordynuje pani Joanna Wilk.  

 

Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie  likwidacji Biura Obsługi 

Szkół Samorządowych w Nowym Korczynie, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego 

projektu uchwały poddał go pod głosowanie jawne, w  którym za było 13 radnych, 1 był 

przeciwko, nikt nie wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej 

uchwały został przyjęty przy jednym głosie sprzeciwu.  

 

Ad. 6n.  

Pan Sekretarz poinformował, że w 2007r. Rada Gminy w  Nowym Korczynie podjęła 

uchwałę o przystąpieniu Gminy Nowy Korczyn do Stowarzyszenia „G5” działającego jako 

Lokalnego Grupa Działania. W uchwale tej w §1 wymienione zostały osoby 

do reprezentowania w Stowarzyszeniu, jednakże zgodnie ze statutem każdą gminę będąca 

członkiem reprezentuje jeden przedstawiciel, stąd też propozycja by został nim pan Łukasz 

Curyło. Dodał, że jest on pracownikiem Urzędu, który zajmuje się m.in. projektami unijnymi, 

a za pośrednictwem tego Stowarzyszenia realizowane są takie właśnie projekty. 

Natomiast druga zmiana polega na wykreśleniu § 2, który określała wysokość składki   

członkowskiej na 2007r. i 2008r.  Pan Sekretarz dodał, że zapis ten jest już nieaktualny, 

a poza tym wysokość składki zgodnie ze statutem ustala Walne Zebranie Członków 

Stowarzyszenia.     
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Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały w sprawie  zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy w Nowym Korczynie Nr XII/69/2007 z dnia 31 października 2007r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Nowy Korczyn do Stowarzyszenia ¨G5 ¨ działającego jako Lokalna 

Grupa Działania, ponieważ nie było uwag do przedmiotowego projektu uchwały poddał go 

pod głosowanie jawne, w  którym za było 14 radnych, nikt nie był przeciwko, nikt nie 

wstrzymał się od głosu, po czym stwierdził, że projekt przedmiotowej uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. 

Ad. 7. 

Pan Wójt odpowiadał na zgłoszone interpelacje:   

1. W kwestii budynku po mleczarni w Strożyskach, to jest on własnością Mleczarni i nie 

ma podstaw prawnych do dokonania komunalizacji i jego przejęcia przez Gminę.  

2. Zgodnie z obowiązującymi przepisami wszystkie informacje dotyczące postępowania 

przetargowego są umieszczane w Biuletynie Informacji Publicznej. Dodatkowo 

podawane są do publicznej wiadomości informacje, mimo że nie ma takiego 

obowiązku.   Dodatkowo mogą być także publikowane protokoły z sesji przyjęte przez 

radnych.   

3. W kwestii umieszczenia lustra przy drodze powiatowej w Czarkowach zostanie 

skierowane pismo do PZD.  

4. Część pomieszczeń po ZGK może służyć mieszkańcom Grotnik Dużych jako miejsce 

zebrań wiejskich.  

Następnie pan Wójt przypomniał o zmianie terminu składania wniosków o zwrot podatku 

akcyzowego- upływa on 29 lutego br., o możliwości składania wniosków o dofinansowanie 

zakupu materiału siewnego, o planowanej kwalifikacji wojskowej na dzień 15, 16 i 17marca 

br.     

Pan Wójt poinformował, że: 

1.  z prowadzonej przez Urząd Gniny ewidencji działalności gospodarczej wynika, że na 

terenie Gminy Nowy Korczyn zarejestrowane są 153 podmioty gospodarcze, 

2. zmieniono umowy najmu na lokale będące własnością Gminy, wydzierżawiającym 

stał się wójt gminy a nie jak do tej pory dyrektorzy szkół. Przy okazji zweryfikowane 

ich powierzchnię.  

3. złożono wniosek do Starosty Buskiego o tzw. „prace społeczno-użyteczne” dla osób, 

które są w ewidencji GOPS i pozostają bezrobotne. Po pozytywnym rozpatrzeniu 

wniosku możliwie będzie podpisanie porozumienia ze Starostą na mocy, którego cześć 

kosztów związanych  z zatrudnieniem tych osób zostanie zrefundowana przez 

Powiatowy Urząd Pracy.  

4. złożono do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Krakowie - zarządcy 

międzywala,  108 wniosków mieszkańców o pozwolenie na wycinkę drzewa na tym 

obszarze.  

         

Ad.8.  

Pan radny Władysław Trela poprosił, by zobowiązać właściciela mleczarni do 

wykonania remontu wspomnianego w interpelacjach obiektu. 
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Pan Wójt wyjaśnił, że właściciel nie jest zainteresowany tym obiektem, gdyż jest w 

likwidacji, a Gmina z własnych środków nie może finansować remontu obiektu, który nie jest 

jej własnością.  

 

Pani radna Teresa Krupska zwróciła uwagę, że w zgłoszonej interpelacji chciała prosić 

o umieszczanie w sprawozdaniach zamieszczanych na stronie internetowej Urzędu nazwisk 

radnych  zgłaszających interpelacje podczas sesji. 

 

Pan Przewodniczący podkreślił, że on był pomysłodawcą umieszczania sprawozdań 

jako krótkich relacji z sesji na stronie internetowej, natomiast nazwiska radnych umieszczane 

są w protokołach i nie ma potrzeby tego  powielania na stronie internetowej Urzędu. Dodał, 

że osoba zainteresowana może sięgnąć do protokołu, który znajduje się biurze Rady.  

Pan Wójt dodał, że na stronie internetowej jest także umieszczany cały porządek 

obrad, co tylko potwierdza, że nie ma nic do ukrycia.   

 

Następnie Pani radna Teresa Krupska odniosła się do sytuacji finansowej Gminy 

i podanej informacji o ok. 10 mln zadłużeniu na koniec roku. Stwierdziła, że prowadzona 

polityka oszczędności poprzez likwidację jednostek nie przyniesie oczekiwanych efektów. 

Ponadto zacytowała wypowiedź Wójta Gminy Pacanów o prowadzonych przez niego 

oszczędnościach m.in. brak zastępcy czy  zmniejszenie zatrudnienia o 6 osób w  Urzędzie. 

 

Pan Wójt przypomniał, że przy podejmowaniu uchwały w sprawie likwidacji ZGK 

pani radna  Teresa Krupska miała obawy, że pracownicy Zakładu zostaną zwolnienia, a teraz 

nakłania do ograniczenia zatrudnienia do minimum. Dodał, że prowadzi podobną politykę 

oszczędności jak i w ościennych gminach, m.in. przekształcenie ZGK. Zwrócił uwagę, 

że przyjęty na sesji budżet nie jest budżetem marzeń, a jedynie  „umiejętnym rozłożeniem 

rozczarowań”.    

 

Pan sołtys Józef Trela przypomniał, że z końcem roku pan Wójt wystosował pisma 

do sołtysów z prośbą o wskazanie niepotrzebnych punktów świetlnych oraz miejsc gdzie 

zasadne byłoby zamontować dodatkowe punkty. Dodał, że trudno sołtysowi wskazać miejsca, 

w których oświetlenie jest niepotrzebne. Następnie odniósł się do zgłoszonej prośby na jednej 

z sesji o obliczenie zużycia prądu w kW przed i po modernizacji oświetlenia ulicznego, by 

ocenić ile jest oszczędności z tego tytułu.  

 

Pan Wójt poinformował, że kilku sołtysów złożyło wniosek o zmianę w organizacji 

oświetlenia. Zwrócił uwagę, że w gminie Wiślica Wójt nakazał demontaż co drugiej żarówki 

w oświetleniu ulicznym, celem zmniejszenia kosztów za energię. Dodał, że z tytułu 

modernizacji nie ma żadnych oszczędności dla Gminy, gdyż są dodatkowe lampy 

zamontowane oraz doszło oświetlenie punktów sakralnych. Zestawienie zużycie energii przed 

i po modernizacji można sporządzić na podstawie wystawionych faktur. Wyjaśnił, że 

pozostało Gminie do spłaty jeszcze 1,2mln zł z tytułu tej modernizacji.  
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Pan Tadeusz Pasternak zwrócił uwagę, że część drzew w miedzywalu rośnie 

na działkach prywatnych i nie rozumie czemu trzeba składać wnioski o pozwolenie na ich 

wycięcie do RZGW. Następnie zapytał z  czego wynika różnica w jakości  zimowego 

utrzymania  drogi powiatowej Grotniki- Rataje  na terenie naszej gminy i gminy Pacanów.    

 

Pan Wójt wyjaśnił, że całością obszaru w międzywalu zarządza RZGW, a Urząd 

jedynie pośredniczy w przekazywaniu tych wniosków do administratora.  

Pan sołtys Zbigniew Jagiełło dodał, że w przypadku drzew poniżej 5lat nie ma 

obowiązku uzyskiwania pozwolenia na jego ścięcie. 

 

Radny powiatowy Krzysztof Wojtaś zobowiązał się interweniować w kwestii 

odśnieżania dróg powiatowych do PZD w Busku- Zdroju.   

 

Pani Małgorzata Matusik zapytała jak jest przygotowana Gmina do odśnieżania dróg 

gminnych oraz poprosiła o przygotowanie zestawia dotyczącego zużycia energii przez 

oświetlenie uliczne przed i po jego modernizacji.   

 

Pan Wójt wyjaśnił, że wzorem lat poprzednich sprzęt został przygotowany 

do odśnieżania i po otrzymaniu zgłoszenia wyjeżdżają pracownicy na drogi. Dodał, że radni 

i sołtysi otrzymali wykaz telefonów do osób odpowiedzialnych za zimowe utrzymanie dróg 

gminnych, powiatowych i wojewódzkich.  Następnie poprosił o wskazanie konkretnej drogi, 

która jest nieprzejezdna.  

 

Pan radny Czesław Zawada zwrócił uwagę, że koszt wykonania modernizacji 

oświetlenia był rzędu 1,5mln zł, zatem zgodnie z tym co przyjęto w budżecie gminy, 

odpowiada to wartości wpływów z trzech lat z tytułu podatku rolnego.    

 

Ad. 9.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował zebranym za udział w osiemnastej sesji Rady 

Gminy w Nowym Korczynie i o godz. 14:20 zakończył obrady. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała Monika Kulczyk 


